
Referat FK Odsherred bestyrelsesmødet d. 09.01.2025 

Tilstede: Jørn D. Hansen (JDH), Jørgen Knudsen (JK), Henriette Echwald (HE), Ursula Søborg 
(US), Henrik Beckwith (HB), Daniel Allerup (DA), Jesper Ilsø (JI), Peder Jørgensen (PJ), Lone 
Marcussen (LM) referant 
 

Pkt.: 

1 Referat fra 28.11.2004, sidste bestyrelsesmøde, og dagens dagsorden. 

Godkendt og ikke noget at tilføje. 

2 Økonomi, regnskab 2024 og budget 2025. (HE/JDH) 

Der kan kun hensættelse til året efter og kun hvis der er overskud i afdelingen. Der skal være 
beskrevet et formål med hensættelsen. I stedet for hensættelserne bliver der lavet en 
udviklingspulje fra fælleskassen, puljen kan derefter søges som ønsker for de enkelte 
afdelinger. 

Udviklingspuljen er på 900.000 og dækker ønsker og hensættelser i forbindelse med ønsker til 
budgettet 2025. 

Fodbold: betaler 100.000 tilbage til fælleskassen, for brug af klubhuset. 

Håndbold: der er underskud og det skal der rettes op på. Der er fokus på det i udvalget. 

Kajak: Forsikringer der kun vedrører en afdeling skal betales af den enkelte afdeling. 

Boksning: der er ansat en til rengøring og det er en forbedring. Der er en høj husleje.  

Floorball: Godt at der afsættes penge til sociale arrangementer. 

Vig Motion: Der er købt et nyt medlemssystem. 

Fællesforeningen: Udvikling pulje og rejsepuljen kan søges af alle. Der skal rettes i vand, 
varme og el under klubhuset. Der afsat penge til IT-omkostninger til udvikling af hjemmeside 
og SoMe. Social pulje kan dække udgifter til socialt udsatte til fx udstyr eller tilskud til ture. 

Budgettet kigget igennem. 

Det er meget overskueligt. Henriette opdaterer efter det vi har talt om i dag og sender den ud 
til os igen. Husk at svar tilbage når det er sendt ud så det kan godkendes så vi kan begynde at 
bruge pengene. 

Sommermarked: Festivalen er blevet spurgt om de vil ind over Sommermarked, men dette er 
ikke muligt da festivalen ikke kan afholde flere arrangementer i forhold til momsfritagelse. 



Det er en forudsætning at Tivoliland vil deltage og at kræmmerne vil deltage alle tre dage også 
om aftenen. Vi er blevet bedt om at skrue op for kvaliteten af musikken. FKO er ikke så 
deltagende med hjælpere, men mere økonomiske garanter. Eventfirmaet skal være bedre til at 
markedsføre arrangementet. Der er opbakning fra FKO til at deltage i arrangementet. Vi vil gøre 
opmærksom på at vi ønsker at være fælles om at dele et eventuelt overskud/underskud, men 
FKO vil forventeligt være alene om den økonomiske risiko i 2025. 

3 Projekter: VKI, ”Vig byskov”, klubhus FKO. (JK/JDH/PJ) 

VKI: Kan VF ejendomme understøtte overtagelse af hallen.  

”Vig byskov” intet nyt. 

Klubhus lidt stille lige nu men sæsonen starter op igen til feb. Der mangler lidt i forhold til at 
klubhuset kan godkendes i forhold til brand. Ibrugtagelses godkendelsen afventer stadig. 
Lokaletilskud kommer først i 2026. Der er stor ros til byggeriet også fra andre foreninger som 
kommer og bruger faciliteterne. 

4 Opfølgning på Vig festival 2024, Sommermarked. (JDH) 

Sommermarked se ovenfor. 

Vig festival: Kører fint billetsalget kører fortsat. Der er to kategorier tilbage at blive solgt. 

5 De enkelte udvalgsrepræsentanter (kort og relevant) 

Fodbold: få hold der træner hen over vinteren. Julefrokost med trænerne og udvalget der var 
arrangeret hop i trampoliner for alle og det var sjovt. Opstartsmøder med de nye trænere på 
seniorsiden og det der er planlagt, ser spændende ud. Træningskamp mod Rørvig som 
forsøger at stable et hold på benene. DBU vil gerne lave et interview med to af vores unge 
trænere i klubben. 

Motionscenteret: Der er optimeret på den funktionelle del i træningscenteret, og det bliver 
brugt. Der er taget godt imod de nye løbebånd. Det nye medlemssystem fungerer rigtig godt. 
Det næste møde bruges på at afdække kompetencer og undersøge om der skal ændres i 
sammen sætningen i udvalget. Fokus på at udvikle funktionel træning, spinning og udvikle 
holdene. 

Boksning: Lydanlæg er blevet sat op og det fungerer godt. Det ser godt ud og det giver energi. 
Der er ansat en rengøringsassistent. Det er godkendt af kommunen. Holdene kører igen efter 
ferien. 

Håndbold: Kampene er startet op igen. Der har været julefrokost i seniorafdelingen og det gik 
godt. Vi er i gang med at planlægge næste sæson. Vi har indført at tale med trænerne og 
spillerne på seniorsiden halvvejs i sæsonen. Håndbold skal snakke med Jessie om hvad det 



skal koste at et hold benytter centeret. Der er kommet en ny ind i udvalget og det håber vi kan 
løfte noget fra vores skuldre. 

Kajak: der er vinteraktiviteter og det fungerer rigtig godt. Det kommer nede fra og det vokser 
stille og roligt. Der har været tur til luciaoptog på kanalerne i KBH og nytårskur, det bliver 
sikkert gentaget. Vi starter op i svømmehallen på lørdag. 

Floorball: Der er en lille medlemsfremgang. Der er julefrokost i januar og der er et ønske om at 
spille mod andre hold. 

6 Åbent punkt for tilføjelser, herunder, Folkeoplysningsudvalg. 

d. 22/2 forenings-kom-sammen. Forslag at holde det i klubhuset eller et sted ude i byen? Vi 
holder det ude af huset. 

7 Dato for nyt bestyrelsesmøde. 

04.02.2025 kl. 16.30-19.00 i bokseklubben. 

8 Eventuelt 

 


